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Perioden vi har vært gjennom har vært preget av store påvirkninger utenifra. Vi har vært gjennom en 

pandemi og krig i Europa. Begge deler, men kanskje ikke mist pandemien hadde stor innvirkning på 

den lokale utviklingen innenfor ulike sektorer. Spesielt skole og helsesektoren. Det har derfor vært 

prioritet at disse skulle kunne drifte så godt som mulig.  

Mange i privat næringsliv hadde store utfordringer, særlig innenfor serverings- og utelivsbransjen. 

Her bidro vi politisk utover de nasjonale støtteordningene til at privat næringsliv kunne søke støtte av 

kommunens krisefond. Arbeiderpartiet har her vært førende i utforming av hvem som omfattes av 

ordningen og tilført nye midler.  

Det har vært en utfordrende periode for alle med internasjonale kriser som har ført til sterk prisvekst 

og renteøkning som rammer vanlige folk.  

Vi ønsker først og fremst og takke for din innsats gjennom perioden, enten du jobber i helsesektoren, 

skole, kommunal sektor, privat næringsliv eller har bidratt på andre måter som frivillig arbeid eller 

bidrag til veldedighet! 

 

Nasjonale vedtak av lokal betydning 
Mange lokale saker er vi avhengig av innflytelse på nasjonal og regionalt nivå. Slik som 

regjering og fylkeskommune. Her er noen overordnede saker som også er viktig for oss 

lokalt. Hammerfest arbeiderparti har vært en stor pådriver for mange av vedtakene. 

• Styrket kommuneøkonomien slik at kommunene får større handlingsrom til å 
prioritere velferdstjenester. 

• Innført full momskompensasjon for idrett, kultur og frivillighet slik at de kan bruke 
mer tid på aktivitet og mindre på å skaffe penger.  

• Lagt frem et totalforbud mot konverteringsterapi. 
• Nordområdepolitikken tilpasses til en ny tid. Vi kan ikke sette vårt viktigste 

strategiske satsningsområde på vent selv om Russland er suspendert eller har trukket 
fra samarbeidene i nord. 

• Statlige fiskerihavner: fra nyttår overtar staten igjen ansvaret for fiskerihavnene. 
 
 

Politisk regnskap i perioden  
 

- Utrede full søskenmoderasjon fra barn nr. to. Eventuelt å sørge for en reduksjon 

av makspris i barnehage.  

 

Resultat:  

Gratis barnehage for alle i Finnmark. Har vært en viktig sak for HAP som er blitt 

løftet og fått gjennomslag nasjonalt.  

 

 

 

 



 

- Grunnskolen er en av samfunnets aller viktigste institusjoner. Hammerfest     

Arbeiderpartiønsker at alle barn som bor i vår kommune skal ha samme mulighet til å 

lykkes på skolen, uavhengig av foreldrenes inntekt, religion, etniske eller sosiale bakgrunn 

 

Resultat:  

 

Hatt fokus på barn og unges helse og muligheter under koronapandemien. Et eksempel 

som Hammerfest Arbeiderparti har vært pådriver og initiativtaker for er Aktiv sommer, 

der kommunen har gitt gratis kultur- og fritidstilbud til barn og unge i sommermånedene.  

-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

- Bygg Kvalsund oppvekstsenter 

 

Resultat: 

Ny Barnehage bygget og tatt i bruk i Kvalsund. Skole bygget som eget bygg. I tillegg 

ny skole som eget bygg med svømmebasseng.  

 

----------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

- Tilby gratis SFO til alle barn i 1. trinn i løpet av valgperioden 

 

Resultat: 

 Innført etter å ha blitt løftet av Hammerfest AP hvor vi fikk gjennomslag nasjonalt.  

12 timer dekkes av staten, resterende dekkes av kommunen  

----------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

- Gratis SFO 12 timer i uken også for 2.trinn 

 

Resultat: 

Innført.  Gjennomslag nasjonalt.  

I tillegg gratis 1-4 trinn noen steder i distriktet 

 

----------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

- Tilby alle elever et gratis skolemåltid 
 
Resultat: 
Innført i alle ungdomsskoler etter forslag fra Hammerfest AP.  
Også noen mindre distrikts skoler har dette.  
 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 

- Oppretthold skolefruktordningen 



 
Resultat: 
Opprettholdt 
 
---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 

- Styrke seksualundervisningen i skolen med større fokus på seksuell legning  
 
Resultat:  
Arbeiderpartiet hadde en interpellasjon om dette tidlig i perioden som ble fulgt opp 
med handlingsplan for kjønns- og seksualitetsmangfold.  
 
---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 

- Øk kunnskapen om psykisk helse i skolen 
 
Resultat: 
 Er ilagt stor vekt i Fagfornyelsen som trådte i kraft i 2020. Kommunalt fulgt opp med 
eget ressursteam, vernepleiere og miljøterapeut. Samtidig utfordrende under 
pandemien, men HAP skal holde trykket oppe på dette temaet. Vil samtidig rette en 
stor takk til initiativtakerne for jente og guttekonferansen som ble avholdt i 
Hammerfest.  
 
---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 

- Renovere og ombygge Reindalen skole 

Resultat: 

 Igangsatt og gjennomført.  

 

----------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

- Arbeide for samarbeid og utvikle Hammerfest videregående skole. Deriblant 

gjennom å sikre utbygging av nytt kantine- og biblioteksbygg 

 

Resultat: 

AP fikk politisk gjennomslag på fylket. Bygget er oppført og i bruk.  

 

----------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 
- Desentralisert svømmehallstruktur.  

 

Resultat:  

Ivaretakelse av Isbjørnhallen og Breidablikkhallen gjennom vedtak og budsjett. Sørget for 

at svømmetilbud fortsatt skal være lett tilgjengelig for skoler og innbyggere 

 

---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

https://www.udir.no/lk20/overordnet-del/prinsipper-for-laring-utvikling-og-danning/tverrfaglige-temaer/folkehelse-og-livsmestring/?lang=nob


- Etablere nok omsorgsplasser – til riktig tid, sted og på riktig nivå.  
 
Resultat:  
 Flere plasser er under etablering, om disse er på rett nivå er vanskelig å fastslå ennå. 
Ledig kapasitet i distriktet. Alternativt tilbud og ledig kapasitet i distriktet for de som 
ønsker det.  
 
---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 

- Innføre gratis trygghetsalarm. 
 
Resultat:  
 Lagt frem i budsjett fra HAP for 2023 
 
---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 

- Innpasse psykisk helse bedre i det øvrige folkehelsearbeidet.  
 
Resultat: 
 Vedtatt hovedsatsingsområder i folkehelseoversikten 2020-2024 hvor 
bakgrunnskunnskap om psykisk helse er vektlagt.  
 
---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 

- Fortsette å utvikle- og bygge nye Hammerfest sykehus  
 
Resultat:  
Nytt sykehus i rute og snart ferdigstilt. Tett samarbeid med kommunen om parkeringshus 
og helsestasjon i tillegg til integrert apotek.  
Arbeiderpartiet har i tillegg jobbet nasjonalt for å få på plass helikopterlandingsplass, noe 
som også er besluttet.  
I tillegg bevilget regjeringen 2,5 milliarder kroner til sykehusene i forbindelse med revidert 
nasjonalbudsjett for 2023. Dermed gjøres styrkingen i desember 2022 varig. Dette kommer 
i tillegg til den varslede pris- og lønnsjusteringen av budsjettet. 
 
---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 

- Jobbe for at samlokaliseringen av rus- og psykiatritjenesten vil gi bedre helsetjenester 
og en bedre utnyttelse av ressurser som er tilgjengelig.  

 
Resultat: 
 Dagsenter Parkgata, investering på 2,5 millioner i 2023 fremlagt i økonomiplanen 
 
---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 

- Utvikle uteområder med et mangfoldig tilbud av aktiviteter, slik som          

              fotballbinger, treningsparker, skateparker og ny motocrossbane.  

 

Resultat:  

https://hammerfest.kommune.no/tjenester/samfunn-utvikling-natur-og-miljo/samfunnsmedisin/folkehelse/folkehelseoversikten-hovedsatsingsomrader-2020-24/


Ferdigstilt treningspark ved Nissenskogen, bevilger midler til nytt kunstgress 
Breidablikk, verbalforslag om tilrettelegging og rydding av Storvannet. 
 
---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 

- Heve standarden på kommunale basseng.  
 
Resultat:  

 

Vedtak om forprosjekt for renovering av Isbjørnhallen og Breidablikkhallen. I tillegg 
midler til renovering av Kokelv oppvekstsenter. Arbeiderpartiet har særlig jobbet 
aktivt for å bevare et svømmetilbud ved isbjørnhallen og Breidablikkhallen. Både for 
å sikre et bredt og allment tilbud til forutsigbare priser for befolkningen. Men også 
for å sørge for nærhet til svømmeanlegg for skolene. Vi fremmet også et 
verbalforslag om å se på sommeråpent svømmebasseng ved Akkarfjord skole.  

 

            ----------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

-  Fortsatt støtte opp om festivaler 
  
Resultat:  
Kommunen støtter aktivt opp om festivaler som Hammerfestdagan, Kokelv-Live. I 
tillegg ungdomsfestivalene Sommerfeber og Vill-ungdom med flere. Styrket og 
videreført i nytt program.  

 
           ------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------ 
 

-  Skape en enda mer attraktiv kommune for bedrifter og arbeidstakere med høy 

kompetanse. 

 

Resultat:  

Dette er et satsingsområde innenfor mange næringer og sektorer, som samlet gjør 

Hammerfest til en kompetansekommune. Som kjent er det stor kompetanse innen 

energisektoren, der kommunen støtter opp om enkeltaktører og arrangement som 

bistår til dette. I tillegg gis det støtte over næringsfond. Samtidig vil vi satse på 

styrking av utdanningsmuligheter som støtter opp under de næringene som finnes 

og der vi vet vi har fortrinn innen ressurser. I Nytt program vil vi satse videre på 

dette og jobbe for blant annet en fagskole og på realfag i videregående skole. 

 

 

 

 

 

---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

- Legge til rette for store og små bruk i kommunen der klima- og miljøvennlig jordbruk 

har fokus  

 

Resultat:  



Vedtak av klima og miljøplan. Og styrking i nytt program. 

 

 

---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

- Trappe opp satsingen på fiskeri og sjømat- og oppdrettsnæringen i sjø, samt styrke 
forskningsinnsatsen og undervisningskompetansen 
 
Resultat:  
Hammerfest er pr i dag Nord-Norges største oppdrettskommune. Dette gjenspeiler 
seg i størrelse på havbruksfondet som igjen kommer innbyggerne til gode, dette 
utover de arbeidsplasser og verdiskapning næringen bidrar til utover dette. Samtidig 
stilles det jevnlig krav når nye lokasjoner eller økning av biomasse er til behandling. 

 

 

-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

- Fortsette å jobbe for at fiskere i Vest-Finnmark skal innlemmes i det kvoteregulerte 
området for kongekrabbefiske øst for 21 grader nord.  
 
Resultat:  
Gjennomført gjennom nasjonal politikk etter stort engasjement fra våre politikere.  
 

 

 

-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

- Øke satsingen på bioøkonominæringer (forskning for å utvikle nye produkter basert på 
råvarer fra havet,)  
 
Resultat:  
Lagt til rette for nye satsinger som Polar Algae som satser på bærekraftig høsting av 
tang har fått aktiv støtte i perioden fra prosjekt til gjennomføring. Her ventes 
etablert faste arbeidsplasser fra 2023. 

  

 

-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

- Fortsatt støtte opp om arbeidet ved å utvikle Hammerfestregionen til å bli et attraktivt 

reisemål og destinasjon. I nært samarbeid med Hammerfest Turist, Innovasjon Norge og 

reiselivsbedriftene i regionen.  

 

Resultat: 
Sørget for at kommunen er aktiv deltakende i utvikling av reisemålsstrategi og merket 

for bærekraftig reiseliv som ledes av Visit Hammerfest gjennom samarbeidsavtale med 

kommunen.  

Bestilt status fra administrasjonen om veien videre for å gjøre Skaidi til et helårig 

destinasjonsmål. NMU i mars 23.  



Bestilt en helhetlig kommunikasjonsstrategi der markedsføring og kommunikasjon av 

kommunen samkjøres med andre relevante aktører. 

 

 

 

 

 

 

 


